
 

 

 

I-asis Tarybos posėdis 

2021 - 02 - 13 

 

Dalyviai: Urtė Apulskytė, Vitold Dvorak, Grantas Lukoševičius, Regita Jasudaitė, Jonas 

Petraševičius, Silvija Stravinskaitė, Justina Janušonytė, Andrė Treinytė, Tomas Žigutis, 

Žygimantas Šilobritas, Samanta Venckutė, Justinas Petkevičius. 

Nedalyvavo: Dovilė Bieliauskaitė 

 

Svečiai: Lukas Stravinskas, Miglė Krasauskaitė, Ignas Dobrovolskas, Umberto Masi, Ilona 

Kumpytė, Augustė Sukackaitė, Evilė Raupelytė, Meda Lileikaitė, Nedas Okuličas, Gustė 

Sudvajūtė, Gabrielė Sauliūtė.  

 

Darbotvarkė: 

1. Posėdžio sekretoriaus, balsų skaičiavimo komisijos tvirtinimas 

2. Tarybos seniūno rinkimai 

3. LLJ Pirmininko ir Valdybos metų veiklos plano tvirtinimas 

4. LLJ Valdybos narių tvirtinimas 

5. RokLJ tvirtinimas 

6. LLJ skyrių pirmininkų dokumento ruošimo pristatymas 

7. Kiti klausimai 

 

SVARSTYTA. Dėl sekretoriaus tvirtinimo. 

NUTARTA. Sekretorės: Gabrielė Sauliūtė ir Urtė Apulskytė. Patvirtinta bendru nutarimu. 

  

SVARSTYTA. Dėl balsų skaičiavimo komisijos tvirtinimo. 

NUTARTA. Balsų skaičiavimo komisiją sudaro: Gustė Sudvajūtė, Urtė Apulskytė, Andrė 

Treinytė. Komisijos pirmininkė - Gustė Sudvajūtė. Patvirtinta bendru nutarimu. 

  

SVARSTYTA. Kandidatų į Tarybos seniūnus iškėlimai ir prisistatymai. 

  

Vitold Dvorak išsikėlė save. 

Gustė Sudvajūtė iškėlė Justiną Petkevičių. 

Justina Janušonytė iškėlė Andrę Treinytę. 



 

 

  

Justinas Petkevičius nesutiko.  

 

Andrė Treinytė nesutiko.  

 

Vitold Dvorak prisistatymas. 

  

  

KLAUSIMAI:  

Umberto Masi: Vitold, daugelis žmonių praeitos Tarybos darbe akcentuoja pirmąjį posėdį. 

Kaip tu, kandidatas į Tarybos seniūnus, vertini praeitos Tarybos darbą, ar pats įžvelgi tik 

pirmojo posėdžio pasėkmes?  

Vitold Dvorak: Nekritikuoju praeitos Tarybos darbo, įžvelgiu nemažai gerų pusių. 

Asmeniškai, norėčiau, kad šiais metais Tarybos darbas būtų sklandesnis ir vieningesnis visos 

kadencijos metu. Jei tapčiau Tarybos seniūnu, pridėčiau daugiau neformalių susirinkimų, 

tęsčiau tradicijas, bendradarbiaučiau ir į darbą įtraukčiau valdybą. 

  

Regita Jasudaitė: Vitold, ar galvoji visus posėdžius daryti online? 

 

 Vitold Dvorak: Neplanuoju visų posėdžių daryti online, nes gyvi posėdžiai yra reikalingi. 

Dėl narių, studijuojančių užsienyje, noriu sudaryti galimybę visiems dalyvauti posėdžiuose. 

Taip pat dėl patogumo siūlau daryti didžiąją tarpinių posėdžių, susirinkimų online būdu. 

  

Regita Jasudaitė: Ar ruošiami pradžiamoksliai nesumažins jaunimo noro teorinių ir praktinių 

žinių semtis iš dalyvavimo renginiuose?  

 

Vitold Dvorak: Pradžiamokslių dėka naujiems nariams būtų lengviau pradėti darbus, įsitraukti 

į pačios organizacijos veiklą. Renginiai yra puikūs, todėl narių noras juose dalyvauti neturėtų 

sumažėti. 

  

Jonas Petraševičius: Kiek laiko esi pasiruošęs skirti tarybai? Esi aktyus, užimtas vaikinas, 

kaip ruošiesi viską suderinti? 

  

 



 

 

 

Vitold Dvorak: Turiu tikslus ir esu susiplanavęs kaip viską įgyvendinti. Tai gali būti iššūkis, 

bet esu pasiruošęs skirti laiko, kiek tik reikės. Be abejo, jeigu dirbsime kaip komanda, tai viskas 

eisis dar sklandžiau 

  

 

BALSAVIMAS. Dėl kandidato į LLJ Tarybos seniūnus. 

  

Už – 9 

Prieš – 1 

Susilaikė – 1 

  

NUTARTA. Vitold Dvorak išrinktas naujuoju LLJ Tarybos seniūnu. 

  

Vitold Dvorak perima I - ojo Tarybos posėdžio pirmininko pareigas. 

  

SVARSTYTA. LLJ Valdybos veiklos planas. 

  

LLJ Pirmininkas Lukas Stravinskas pristatė LLJ Valdybos veiklos planą. 

  

Regita Jasudaitė: Ar bus vis dėlto paminėtas 29 – asis LLJ gimtadienis? 

 

Lukas Stravinskas: Tikimės, jog bus. Žinoma, reikės atsižvelgti į pandeminę situaciją. 

  

Vitold Dvorak: Kaip mentorystės programa bus vykdoma tarp pirmininku?  

Lukas Stravinskas: Neversime pirmininkų prisijungti prie šios programos, bet labai 

skatinsime, jog pirmininkai parodytų norą ir įsijungtų. Tikimės, jog bus smagu ir naudinga. 

  

BALSAVIMAS. Dėl LLJ Valdybos veiklos plano patvirtinimo. 

  

Už – 10 



 

 

 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

 NUTARTA. LLJ Valdybos veiklos planas patvirtintas. 

 

  

SVARSTYTA. LLJ Valdybos narių tvirtinimas.  
 

 LLJ Valdybos narių prisistatymas 

  

KLAUSIMAI. 

Regita Jasudaitė: Ar nusistatėte ribas dėl valdybos narių nepolitiškumo partijose? 

  

Lukas Stravinskas: Diskutavome dėl šio klausimo su kontrolės komisija. Nei aš, nei kontrolės 

komisija nematome neigiamų aspektų, kodėl valdybos nariai negalėtų įsitraukti į partijų 

veiklas.  

Umberto Masi: Šis klausimas liečia mane, tad norėčiau pasisakyti. Manau, jog tai turėtų būti 

laisvas žmonių pasirinkimas. Neturėtume riboti žmonių galimybių, pasirinkimų. Svarbu išlikti 

korektiškiems ir šališkiems - nemaišyti nesusijusių veiklų tarpusavy. 

  

Andrė Treinytė: Ignai, kalbėjai apie narių įtraukimą į LIJOT veiklas. Kaip tai turėtų atrodyti? 

  

Ignas Dobrovolskas: Su visa valdybą spręsime klausimą, kaip labiau įtraukti narius į visas 

veiklas. Ieškosime iniciatyvų. 

  

Justinas Petkevičius: Ar bus svarstoma dėl paramos prašymo iš energetinių gėrimų kompanijų 

šių metų Vasaros feste? 

  

Meda Lileikaitė: Mano nuomone, energetiniai gėrimai nėra sveika ir asmeniškai norėčiau 

ieškoti alternatyvų. 

Evilė Raupelytė: Labai atsižvelgsiu į narių nuomonę ir pagal tai spręsime, kokius rėmėjus 

rinktis. 



 

 

  

 

Vitold Dvorak: Ar bus atrankos rėmėjams (Atsižvelgiama į sutampančias liberalias vertybes)? 

  

Evilė Raupelytė: Prioritetai bus teikiami rėmėjams, kurie atitinka organizacijos ideologiją, 

vėliau, pasitarę su valdyba, nuspręsime. 

  

Regita Jasudaitė: Kaip sekasi su naujų pirmininkų įtraukimu, darbu skyriuose?  

 

Miglė Krasauskaitė: Viskas sekasi puikiai, turime naujų ir atsikūrusių skyrių. Visada 

stengiuosi padėti, komunikuoti, atsakyti į iškilusius klausimus. Džiaugiuosi, jog pirmininkai 

yra aktyvūs ir įsitraukia į veiklas ir dalyvauja susirinkimuose. 

  

Grantas Lukoševičius: Umberto, ar pati valdyba planuoja pritraukti narių tarptautiniu mastu? 

 

 Umberto Masi: Iš išorės narių pritraukti nemąstėme, o LLJ žinomumas tarptautiniu mastu 

ateina per įsitraukimą į tarptautines veiklas. 

 

 BALSAVIMAS. Dėl LLJ Valdybos patvirtinimo. 

 

Umberto Masi - 12 

Augustė Sukackaitė - 12 

Miglė Krasauskaitė - 12 

Ignas Dobrovolskas - 11 

Meda Lileikaitė - 10 

Ilona Kumpytė - 10 

Evilė Raupelytė - 9 

  

NUTARTA. LLJ Valdyba patvirtinta. 

  

SVARSTYTA. Dėl Rokiškio skyriaus įsteigimo. 

  



 

 

 

RokLJ pirmininkas Nedas Okuličas pristatė skyriaus siekius. 

 

 NUTARTA. RokLJ skyriaus įsteigimas patvirtintas bendru nutarimu. 

  

SVARSTYTA. Dėl skyrių pirmininkų dokumento 

 

 LLJ Tarybos narė Justina Janušonytė pristatė skyrių pirmininkų apklausos rezultatus ir 

dokumento punktus. 

  

KLAUSIMAI. 

  

Vitold Dvorak pastebėjimas: Apklausoje minėta, jog anketą užpildė net pirmininkai, kurie 

pirmininkavo 2015 metais, bet jų atsakymų skaičius mažas. Siūlyčiau per tolimesnį laiką 

pabandyti iš jų surinkti daugiau informacijos arba šių duomenų nenaudoti, kad nebūtų 

netikslumų. Taip pat siūlyčiau įtraukti daugiau LLJ vidinės dalies. 

  

Regita Jasudaitė: Šiam dokumentui būtų patogu panaudoti klausimus, rekomendacijas iš 

skyrių metodologijos lentelės. Ar nesvarstėte to?  

 

Justina Janušonytė: Nebuvome pagalvoję apie tai, bet sutinku su šiuo pastebėjimu, 

naudosimės ir metodologijos dokumentu. 

  

KITI KLAUSIMAI. 

 Andrė Treinytė: Ar darbo reglamentą, galima tęsti, kai įstatai bus patvirtinti? 

 

 Lukas Stravinskas: Taip, tik reikia palaukti, nes gali keistis įstatai.  

  

TARYBOS POSĖDŽIO PIRMININKAS POSĖDĮ SKELBIA UŽDARYTU. 

Lietuvos liberalaus jaunimo I - ojo tarybos posėdžio pirmininkai: Lukas Stravinskas ir Vitold 

Dvorak. 

Lietuvos liberalaus jaunimo I - ojo tarybos posėdžio sekretorės: Gabrielė Sauliūtė ir Urtė 

Apulskytė. 


